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pAfdelingsbestyrelsesmøde 01.08.2023 i beboerrummet Kørupvænget 23A 

Fremmødte: Bent-Ove, Vivi, Britta, Abdullahi og Briand 

Afbud          : Sanne og Ali 

Q-Park. 

Bestyrelsen har udarbejdet et forslag til indførelse af et parkeringsselskab i afdelingen. Det 

vil blive stillet til afdelingsmødet den 31 august. 

TV , Interne og You See. 

Bestyrelsen har udarbejdet et forslag til en anden mulig løsning for TV og internetaftale i 

afdelingen. Det vil blive stillet til afdelingsmødet den 31 august. 

Ladestandere. 

Bestyrelsen har udarbejdet et forslag til indførelse af ladestandere i vores afdeling. Det vil 

blive stillet til afdelingsmødet den 31 august. 

Afdelingsmøde. 

Starttidspunktet for afdelingsmødet er blevet ændret til kl. 17.00 i forhold til de foregående 

år. Der er valg af medlem til bestyrelsen – alle nuværende medlemmer genopstiller. 

Indkomne forslag skal være bestyrelsen i hænde senest 14 dage før afdelingsmødet. De 

skal afleveres til formanden senest torsdag d. 17 august.(Se den indkaldelse, som er 

blevet omdelt d. 1 august ) Der bliver serveret smørrebrød til mødet, derfor skal beboerne 

tilmelde sig. 

Orientering Briand 

Der skal udarbejdes en affaldssortering vejledning, som skal sættes på opslagstavlerne i 

alle opgangene. I håb om, at få en bedre sortering i fremtiden. Der forekommer stadig en 

del fejlsorteringer. 

Der er blevet monteret 5 stk. videokameraer i kælderen på Kørupvænget 1 til 11. Så er der 

video af al gennemgang i kælderen. 

Bestyrelsen har anskaffet sin egen grill til deres arrangementer. Se opslagene på tavlen. 

Der er kommet en øget mængde af affald til vores miljøgård. Lån ikke jeres blå brik ud til 

venner og bekendte. Det øger afdelingens udgift til bortskaffelse af affald. Der gøres 

opmærksom på at containerpladsen ved Bilka har åben alle dage i uge fra kl. 09.00 til 

18.00. Brug den i stedet for, det vil sparre afdelingen for ekstra udgifter. 

Der skal plantes røde Potentillaer i de kummer, hvor planterne er gået ud pga. tørken. 

Der skal eftersås græs igen. Tørken kan være årsag til at det ikke rigtig er kommet frem. 

 

Eventuelt. 

Næste møde bliver offentligt gjort, når den nye bestyrelse er valg. 


